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Vragen van het de leden Bisschop en Dijkgraaf (beiden SGP) aan de Minister 
van Infrastructuur en Milieu en de Staatssecretaris van Economische Zaken 
over het storten van staalslakken in de Oosterschelde (ingezonden 28 februari 
2014). 

Mededeling van Minister Schultz van Haegen-Maas Geesteranus 
(Infrastructuur en Milieu), mede namens de Staatssecretaris van Economische 
Zaken (ontvangen 18 maart 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat Rijkswaterstaat opnieuw 
staalslakken gaat storten in de Oosterschelde, maar dat Rijkswaterstaat nu 
niet bereid is deze staalslakken te bedekken met breuksteen ten behoeve van 
de Oosterscheldekreeft?1 

Vraag 2
Erkent u de waarde van de Oosterscheldekreeft en ander bodemleven in de 
Oosterschelde voor onder meer de Zeeuwse visserij en de duiksport? 

Vraag 3
Deelt u de constatering dat het tweede cluster met storting van staalslakken 
dreigt plaats te vinden in belangrijke leefgebieden voor de Oosterschelde-
kreeft? 

Vraag 4
Deelt u de constatering dat staalslakken geen schuil- en leefmogelijkheden 
voor kreeften en ander bodemleven bieden? 

Vraag 5
Waarom kiest Rijkswaterstaat er niet voor om bovenop de staalslakken 
breuksteen als afdeklaag toe te passen om deze schuil- en leefmogelijkheden 
wel te bieden? 

1 http://www.omroepzeeland.nl/nieuws/2014-02-05/624995/oosterscheldekreeft-bedreigd-door-
oeverversterking
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Vraag 6
Bent u bereid in overleg met Rijkswaterstaat en andere betrokken partijen te 
kijken wat gedaan kan worden om de gewenste schuil- en leefmogelijkheden 
voor de Oosterscheldekreeft en ander bodemleven wél te bieden? 

Mededeling 

Op 28 februari 2014 ontving ik bovengenoemde vragen die zowel aan mij als 
aan de Staatssecretaris van Economische Zaken zijn gesteld. 
Tot mijn spijt kunnen deze vragen niet binnen de gebruikelijke termijn worden 
beantwoord. De reden van het uitstel is dat het overleg met mijn collega van 
Economische zaken nog niet is afgerond. 
Ik zal u de antwoorden zo spoedig mogelijk doen toekomen.
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